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From: 5.1.2e

Sent: Thur 3/12/2020 7:55:30 AM

Subject: RE: update COVID-19

Received: Thur 3/12/2020 7:55:30 AM

Het zijn bijzondere tijden. Ik denk dat imitiatieven gewaardeerd worden. En daarmee ben ik dus ook niet zo bang dat dit

verkeerd geinterpreteerd wordt. Altijd wel even goed kijken naar de — inhoud van de - wting zelf.

van:ICSE BEXET  invws.nl>

Verzonden: donderdag 12 maart 2020 07:58

aan:INSET)<BCEETNo invws.n>;NESE)IEEEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: update COVID-19

hot,

Begrjp je punt van mogelijk verkeerde beeldvorming. Bottom line 1s echter: ouderen weten dat ze kwetsbaar zijn en

durven niet naar buiten en als er al niemand langskwam wel echt probleem eenzaamheid.

Als we nu:

-

campagne en site tekst goed uitkiezen.

- andere partijen ondersteunen en met zell echt actie

- minister goed betrekken

Dan is het mijn inziens geen probleem

your thoughts?

orEEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:[EEE-BCRECNinv: ol
Datum: woensdag 11 mrt. 2020 11:11 PM

Aun:ICE) SETI iv...IEC minvws.b>

Onderwerp: RE: update COVID-19

Even een update en vraag voor jullie mening.

Gisteren kwam de oproep van burgemeester Tilburg om ‘sociale contacten te beperken en geen nieuwe sociale contacten aan te

gaan’. Daarbij kwam vanochtend het nieuwshericht n.a.v. ANBO en omroep Max dat ouderen nu juist nog groter risico ap

eenzaamheid hebben.

Na aanleiding daarvan heb ik vanochtend viaBE de minister gevraagd om een post te plaatsen met de oproep dat een kaartje

sturen of even bellen wel mag en belangrijk is.

n.a.v. die tweet kwam een reactie van de Respect Education Foundation dat zij wel iets willen doen met scholieren om in contact te

komen met ouderen deze dagen. De directeur van die foundation heb ik gesproken vanmiddag en in bijgevoegde mail leesje het

idee wat hier uit zou kunnen komen. Het OuderenFonds, de ANBO en mogelijk ook ZN/zorgverzekeraars hebben interesse getoond

om mee te doen.

Daarnaast is ANBO vandaag een telefoonlijn gestart voor ‘eenzame ouderen’ ihkv het Corona.

m.a.w. partners uit de NCTE komen in actie en spelen in op de actualiteit. Dat is mooi.

Het campagnebureau heeft ondertussen vandaag met bijgevoegd idee besproken. ‘reclame’ banners op nieuwssites van EtE

om contact te onderhouden met ouderen. Zelf twijfel ik over dit idee. Gaat het niet te ver? Heeft het risico dat we gezien worden

als reclame makend over de ruggen van zieken/doden en economische risico’s. En voegt dit qua inhoud en actie echt iets toe?
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lk heb gevraagd om dit eerst expliciet met de minister te bespreken. (Los van wat ik vind van de voorgestelde teksten)

Als jullie hier ideeen bij hebben, dan hoor ik dat graag. Waarschijnlijk dat we morgen al weer verder moeten schakelen over of en

hoe groots we dit willen oppakken.

Groet,

Verzonden: woensdag 11 maart 2020 14:48

Aan: Groep @minvws.nl>

Onderwerp: update COVID-19

Urgentie: Hoog

Beste mensen,

Met hebben we gister overlegd en gezamenlijk besloten dat hij deze week thuis

blijft. Hij heeft geen verschijnselen, noch zijn mensen in zijn omgeving besmet, maar wij hebben we mensen met kwetsbare

gezondheid in de directie dus we willen zoveel mogelijk risico’s uitsluiten.

Er komen ook veel vragen of bepaalde bijeenkomsten in Brabant of elders waar mensen uit Brabant ook komen nog door kunnen

gaan. De BR moet hier denk ik een uitspraak over doen (en dat ga ik DGLZ meegeven voor vrijdag), maar bijeenkomsten in

Brabant graag verplaatsen naar een ander deel van Nederland. Dat lijkt me voor de hand liggen.

Hieronder nog een mail met update van directeur OBP.

Mocht je vragen hebben, kom langs, bel of mail.

dubbel
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